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Tomasz  Wróblewski  apeluje,  abyśmy  mogli  już  powrócić  do
normalności  przedcovidowej.  Musi  nam  bowiem  teraz  zacząć
zależeć  na  zadbaniu  o  gospodarkę.  Musimy  na  nowo  żyć
ryzykownie, ponieważ niemożliwe jest jego unikanie cały czas.
Wróblewski krytykuje ograniczenia dla ludzi niezaszczepionych,
gdyż nie mamy żadnych dowodów dotyczących rozprzestrzeniania
się w skupiskach zamkniętych.
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